
Interpelacje i wnioski radnych 

złożone podczas XXV sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 dnia 28 stycznia 2017 roku 

 

1. „Dwa miesiące temu zadałem pytania, dostałem odpowiedzi na piśmie, które nie do końca 

mnie satysfakcjonują dlatego chciałbym trochę dalej podrążyć ten temat dotyczący funduszy 

wspierania szkół i projektów. Dlatego tak, prosiłbym, aby Pan przygotował nie tylko  

dla mnie, dla całej Rady zapytania projektowe dotyczące konkursów na szkoły od 1 stycznia 

2015 roku do dnia dzisiejszego, w którym znajdą się rozeznania cenowe, przetargi, ceny 

upublicznione oraz wykaz firm, które stawały i wygrywały przetargi, ponieważ przeglądając 

BIP, czy naszą stronę nie mogłem tego znaleźć, a jestem bardzo zainteresowany  

jak to wszystko wyglądało.” 

 

 

 

 

 


